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Tisztelt ElnőkAsszony!

„Néhány nap alatt kimerült az agrárcsatlakozási hitelprogram 100 milliárd forintos
kerete?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Németh Imréhez, a
Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztérium miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt év mostoha gazdálkodási körülményeinek hatására a termelők 50%-os teméskieséssel
szembesültek. A termelők jelentős része - a kistermelők többsége - a teljes gazdasági
ellehetetlenülés állapotába került, sokaknak már csak a januárban meghirdetett 100 milliárd
forintos agrárhitelkeret jelenthet vagy már inkább csak jelenthetett volna lehetőséget a
talponmaradásra .
Az történt ugyanis, hogy február első hetében, amikor a hiteligénylések beadását meg lehetett
volna kezdeni, a bankok még nem tudtak információval szolgálni a feltételekről .
Február 9-én pedig már arról értesültünk, hogy kimerült a hitelre rendelkezésre álló keret . A
rendelet hiányosságait kihasználva a nagy gazdaságok és az integrátorok igénylése miatt az állami
kezességvállalásban nem részesülő őstermelők és családi gazdálkodók kérelmeit a bankok nem
fogadják be .
Az egyéni gazdálkodók és a családi gazdaságok megint hátrányos helyzetbe kerültek .

Kérdezem Miniszter Urat :

Valóban kimerült a hitelkeret mire eljutott volna az egyéni és a családi gazdaságokhoz?
Hogyan mérte fel a tárca az igényeket, ha a rendelkezésre bocsátott forrásokat a társaságok és az

integrátorok néhány nap alatt kimerítették?
Miért nem különített el a tárca egy külön hitelkeretet az őstermelőknek és a családi

gazdálkodóknak?
Milyen segítségre számíthatnak ezek után a családi alapon működő gazdálkodók?

Várom megtisztelő válaszát!

Írásbeli kérdés
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